
Zápis z veřejného zasedání obecního zastupitelstva 

Újezd u Plánice spolu s honebním společenstvím POSAVÁDKA, konané 

 dne 28. 12. 2012 v KD Újezd od 19.30 hodin 

 

Účast zastupitelstva:   Časta, Votava, Moravec, Král, Petr E., Touš J., Bešta J, Bělohlavý M.  

Program zasedání:  

Zahájení - určení zapisovatele  -  Votava 

 - starosta p. Časta  přivítal a pozdravil všechny přítomné a seznámil je s programem 

dnešního veřejného zasedání. Zároveň určil p. Votavu zapisovatelem z dnešního veřejného 

zasedání a určil jednotlivé funkce vyplývající z programu -  jména  členů  návrhové komise 

a ověřitelů z posledního a z dnešního zasedání. 
     

volba návrhové komise                p. Václav Tícha, Martin Hošťálek                                                                     

určení   dvou ověřitelů z dnešního zasedání  p. Moravec, p. Josef  Touš                                                              

ověření  zápisu z posledního zasedání   p. Alois Král, p. Emilián  Petr.   

Kontrola usnesení z posledního zasedání - p. Časta 

      

 Pan starosta provedl za přítomnosti všech kontrolu a přečtení usnesení z minulého zasedání. 

 Shledal  že je vše bez výhrad vyřízeno 

 

Seznámení s došlou poštou - p. Votava                                                                                                   

Poté  pan  Votava seznámil všechny přítomné s došlou  poštou  za čtvrté  čtvrtletí  roku 2012,                                   

bez  připomínek přítomných 

 1 Zprávu o obecním lese přednesl p. Bělohlavý 

Pan Bělohlavý přednesl zprávu  o  hospodaření v obecním lese za rok 2012 

2 Zprávu honebního společenství POSAVÁTKA přednesl p. Vladař 

Za honební společenství  POSAVÁTKA se zúčastnili: p. Vladař, p. Kasl, p. Hořejší, p. Beška 

        Zprávu honebního společenství  POSAVÁTKA přednesl p. Vladař.  Seznámil  přítomné  s poplatky 
za pronájem honitby, místo  poplatků  dodalo honební společenstvo POSAVÁDKA 100  kusů  lesních 
sazenic zdarma. Upozornil, že končí desetileté období honitby a proto se bude konat  18.02.2013 v KD 
Újezd Valná hromada vlastníků pozemků na obnovení nájemních smluv. 

 3 Projednalo a schválilo určení inventurní a likvidační komise 

Byla určena inventurní  komise  za OÚ: pan Moravec, p. Bešta, p, Král 

Za SDH Újezd byla určena inventurní komise: pan Petr Emilián, pan Martin Hošťálek a pan Josef Touš 

Byla určena likvidační komise: pan Moravec Z., pan Bešta J., pan Král A. 

4 Byla projednána a schválena rozpočtová změna č. 4,  č. 5 a č. 6 



5 Bylo projednáno a schváleno rozpočtové provizorium na rok 2013 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo rozpočtové provizorium na rok 2013 

 6  Projednání  vyhlášky  o  místních   poplatcích 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo cenu poplatků za KO v roce 2013, v dosavadní výši jako 

za minulé období:    250 Kč občan, 450 Kč chalupář 

7 Projednalo a schválilo nové pracovní smlouvy 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo nové pracovní smlouvy:  

Zimní údržba komunikací - 1 protah 500 Kč,  účetní - měsíční odměna 2500 Kč,  práce  na dohodu 

 70 Kč/hod. 

8. Projednalo a schválilo  nákup sněžné frézy na úklid chodníků 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo nákup sněžné frézy na úklid chodníků 

9. Projednalo a schválilo uskutečnění vánoční akce 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo uskutečnění vánoční akce na vypouštění balonků 

s přáním Ježíškovi 

10 Projednalo a schválilo zajištění silvestrovské akce 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo zajištění silvestrovské akce – oslava Nového roku 

11 Projednalo a schválilo podání žádosti na kat. úřad Klatovy 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo podání žádosti na katastrální úřad – výmaz pohledávky 

občana 

12 Projednalo žádost o uskutečnění motokrosového závodu – po dohodě s  Měcholupskou         

zemědělskou 

13 Občané byli seznámeni s činností MAS Pošumaví a jeho plánovaných aktivit v programovacím 

období 2014 – 2020. 

14 Diskuse  

p. Časta seznámil občany s pracemi OÚ v roce 2012, dále přednesl   výhledový  plán prací do roku 

2018 

Paní H. Pohanková vznesla dotaz na pronájem pohostinství. Zatím je evidována jedna žádost. 

p. Faist vysvětlil problematiku práce na zvoničce, dále vznesl dotaz na opravu lesní cesta na 

Kamýtkách.  

p. Bělohlavý vysvětlil opravu cest z důvodů přístupu do lesa. 

15 Závěr 



Pan Časta popřál do Nového roku 2013 pevné zdraví, hodně štěstí a mnoho pracovní ch i životních 

úspěchů 

Po ukončení  veřejného  zasedání  bylo podáváno občerstvení ,  včetně guláše,  na  které dodalo 

zvěřinu honební společenství   POSAVÁDKA  

  

Zapsal Jiří Votava    dne 04.01.2013 

Ověřovatelé:   Zdeněk   Moravec …………………………… 

                         Josef    Touš         ………………………….. 

Starosta:           Ladislav Časta     ………………………….. 
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